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Summary

        
Night sleep EEG recordings were obtained in patients, 1, 6, and 12 months after recovery from severe head trauma with signs of brain stem dysfunction.


        
Modifications of intra-sleep wakefulness (W.) and REM sleep were observed but none of slow wave sleep (SWS).


        
At one month after regaining consciousness, the lower the initial level of brain stem dysfunction, the greater the sleep disturbances were. At six months, improvement was observed. At one year, sleep disturbances increased again mainly in patients between 35 and 45 years old.


        
These results are best compared to those observed in normal but elderly people, over 70 years.


      
        
Zusammenfassung

        
Es wurden Schlaf-EEG's 1, 6 und 12 Monate durchgeführt bei Patienten mit überstandenem Schädel-Hirn-Trauma mit Zeichen schwerer Hirnstammfunktionsstörungen. Änderungen der Schlaftiefe und des REM-Schlafs wurden festgestellt, jedoch kein »»slow-wave-sleep««.


        
Je niedriger die Ausgangslage der Hirnstammfunktionsstörung war, desto größer waren die Schlafstörungen einen Monat nach Wiederkehr des Bewußtseins. Nach 6 Monaten wurde eine Besserung festgestellt. Nach einem Jahr verstärkten sich die Schlafstörungen erneut, besonders bei Patienten zwischen 35 und 45 Jahren. Diese Ergebnisse können am besten verglichen werden mit denen von Normalpersonen über 70 Jahre.
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  >
  
  

    
  

  
    
      
        

      

    

    
      
        
        


      

    

  


  

  
  
    
      
      
    
    
      
        
        
      

    
  




  
  
    
      
      
    
    
      
        
        
      

    
  



  







    
    


















  






      

      

  
    Top of Page
  

  
    
      ©  Georg Thieme Verlag KG | 
      
      
        Imprint |
        Privacy policy statement |
      
      Smartphone Version
      

      
        Your Current IP Address: 54.174.142.103
      

    

    

  




      


  
    
  
  
  
    
    
      
        
        
        
        
      
      
      
      
    
  
  




    

    






    

    
      
        
      
    

    
    


    
      
      
      
    

  